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نكته بازی

یک شب بدون شکایت بخوابید
از همان لحظه اولی که رضا درویش روی آنتن تلویزیون ظاهر شد، 
یک چیز قطعی به نظر می رسید؛ اینکه باشگاه سپاهان از او شکایت 
خواهد کرد! اصلا مهم نبود مدیرعامل پرســپولیس در تازه ترین 
مصاحبه اش چه خواهد گفت و قرار اســت پاسخ کدام سؤالات را 
بدهد، مسئله این بود که واحد حقوقی باشــگاه سپاهان قرص و 
محکم پای تلویزیون جا گرفته بود و انتظار می کشید تا با نخستین 
بهانه، باردیگر از درویش شکایت کند. از قضا همین اتفاق هم رخ 
داد و اظهارات مدیرعامل سرخ ها در مورد عقد قراردادهای خارج 
از عرف در سپاهان، بهانه لازم را به دست باشگاه اصفهانی داد. آنها 
همان نیمه های شب علیه درویش بیانیه دادند و برای چهارمین بار 
از او شکایت کردند. خب لااقل می گذاشتید صبح شود. یک شب 

بدون شکایت بخوابید، شاید خوش تان آمد!

تعارف نکن، بمان!
یکی از رسانه های ورزشی به تازگی در گزارشی اختصاصی به نقل از 
منابع خبری خاص خودش از خداحافظی احسان حاج صفی از تیم ملی 
بعد از جام ملت های2023 در قطر خبر داده است. راستش این خبر 
آنقدر غیرمنتظره و عجیب بود که جامعه فوتبال را در شوکی عمیق 
فرو برد. حاج صفی؟ خداحافظی؟ مگر چند سالش است؟ مگر می شود 
بازیکنی که حداقل 10سال دیگر جا برای حضور مفید در تیم ملی دارد، 
اینطور ناگهانی دنبال آویختن کفش هایش باشد؟ واقعا ما را چه شده 
است؟ خارج از شوخی کاملا مشخص است که جام ملت های پیش رو 
باید آخرین تورنمنت ملی حاج صفی 34ساله باشد. در غیر این صورت 
او باید برای جام جهانی2026 آماده شود که طبیعتا غیرممکن است. 

برای درک این موضوع، واقعا نیازی به منابع خبری خاص هم نیست!

همه، غیر از خودش
داستان مصدومیت علیرضا بیرانوند هر روز بامزه تر از قبل می شود. 
در شرایطی که پرسپولیس یک بازی بسیار حساس در برابر النصر 
عربســتان پیش رو دارد، بیــرو همچنان مصدوم اســت و به طور 
نصفه ونیمه تمرین می کند. همین مسئله هم باعث شده اظهارنظر 
در مورد مصدومیت او و اینکه به بازی با النصر می رسد یا نه، به یکی 
از سرگرمی های همه اهالی فوتبال تبدیل شود. پس از آنکه علی 
علیپور از پرتغال بیرانوند را ویزیت کرد و گفت: »خیال تان راحت، 
به بازی می رسد«، محمد عمری هم مثل علی نعمتی مدعی شده: 
»حس می کنم بیرانوند می رسد.« در همین بین یک سایت خبری 
در گزارشی اختصاصی از غیبت بیرانوند مقابل النصر خبر داد اما 
2ساعت بعد رضا درویش مدیرعامل ســرخ ها در تلویزیون گفت 
بیرانوند به این بازی می رســد. خلاصه همه مشــغول اظهارنظر 

هستند، جز خود علیرضا!

لیلی خرسند|  دوشنبه شب، شب رویایی وزنه برداری و مصطفی جوادی 
بود؛ شــبی که همه  چیز داشــت؛ از خشــم داوری و به هم ریختگی ذهنی 
جوادی گرفته تا وزنه 215کیلویی که جلوی چشــمان حیرت زده همگان 
روی دســتان لرزان او بالا رفت و شــادی را به خانه  ایرانی ها برد. جوادی 
هیجانش را روی صحنه و جلوی همان وزنه 215کیلویی با پشتکی حرفه ای 
خالی کرد. اگر داور حرکت یک ضرب او را خطا نمی گرفت شــاید او 3طلا 
از مســابقات قهرمانی جهان در عربســتان می گرفت اما جوادی به همین 
2طلا هم راضی است. او 2سال پیش در جهانی دوم شده بود و سال پیش 
اوت کرده بود اما حالا روی بالاترین ســکوی جهان ایستاده است و نه تنها 
مدال های طلا را به گردن دارد که سهمیه بازی های المپیک پاریس هم در 
دستان اوست. چه چیزی بهتر از این؟ و همه این اتفاقات در حالی افتاده که 
جوادی چهره تازه وارد دسته 89کیلوگرم است؛ دسته ای که داین لی چینی 
رکورددار یک ضرب و تیان تائو چینی رکورددار دوضرب آن، در عربستان 
حاضر بودند و رقیب جوادی. جــوادی در یک ضرب با خطایی که داور از او 
گرفت با وزنه 169کیلوگرم ششم شد ولی در دوضرب با وزنه 215کیلوگرم 

و با مجموع 384 به 2مدال طلا رسید.

  پیش  بینی می کردیــد که روی ســکوی اول جهان 
بایستید؟

برای این مســابقات زیاد پیش بینی نکرده بودم ولی بــه هیچ  عنوان حدس 
نمی زدم که بتوانم مدال طلا بگیرم. در وزنه برداری مربی است که بیشتر کار 
آنالیز می کند نه وزنه بردار. با این حال طبق شناختی که روی حریفان داشتیم، 
روی کاغذ فقط احتمال مدال دوضرب را می دادیم، حتی احتمال گرفتن مدال 
مجموع هم خیلی کم بود ولی هم شــرایط به نفع ما پیش رفت و هم توانستم 

وزنه های خوبی بزنم.

  داور در حرکت یک ضرب وزنه شما را قبول نکرد. از نظر 
ذهنی چطور توانستید روی ادامه مسابقه تمرکز کنید؟

در حرکت اول یک ضرب داوران خیلی سخت گیرانه خطا دادند. کلا در این دوره 
از مسابقات داوران خیلی سخت قضاوت می کنند. در آن حرکت خیلی ناراحت 
شدم ولی نمی توانستم کاری کنم. 3حرکت در یک ضرب است و 3حرکت در 
دوضرب. یک حرکت را از دســت بدهی، خیلی عقب می افتی. به خصوص در 
این شرایط که جدول مســابقه خیلی نزدیک بود و 10نفر برای مدال تلاش 
می کردند، هر حرکت حکم 4-3جابه جایی در رتبه را داشــت. حالا مسابقه 
تمام شده و من مدال طلای مجموع را هم گرفته ام و گذشته ولی اگر داوری آن 
وزنه را تأیید می کرد شاید در حرکت سوم می توانستم مدال بگیرم در حالی که 

با آن تصمیم در یک ضرب ششم شدم.

  رکوردی که زدید با رکــورد خودتان 10کیلوگرم فاصله 
داشت. زدن این وزنه ســخت نبود؟ به خودتان اطمینان داشتید که 

می توانید این وزنه را بزنید؟
در تمرینات وزنه 212کیلوگرم را زده بودم و در مسابقه وزنه 205کیلویی را. 
وزنه 215کیلویی از رکورد شخصی ام 3کیلو و از رکورد مسابقه ای ام 10کیلوگرم 
بیشتر بود. به خودم اطمینان داشتم که می توانم وزنه را بزنم چون می دانستم 

که زورش را دارم فقط باید به نحو احسن کار را اجرا می کردم که خدا را شکر 
وزنه را صحیح بالا بردم.

  تغییر کادر فنی در این مدت روی کار 
شما تأثیر منفی نگذاشت؟

کادر فنــی باتجربــه ای داریم که تــا اینجا 
برنامه ریزی خوبی برای مسابقات داشته اند 
و خیلی به من کمک کرده اند و باید ازشــان 

تشکر کنم.

  بلافاصله بعد از مسابقات جهانی 
راهی بازی  های آسیایی می شوید. فاصله کم است و 

هر ورزشکار در یک بازه زمانی مشخص به پیک می رسد. در این 
مدت می شود 2بار به قهرمانی رسید؟ امیدی هست که در هانگژو 

هم مدال بگیرید؟
بازی های آسیایی دسته 89کیلوگرم ندارد و قرار است در دسته 96کیلوگرم 
وزنه بزنم. همین وزنه برداران چینی هستند و احتمالا رقبای سرسخت تری 
هم می آیند و یکی از آنها ایرانی است. امیر حقوقی هم یکی از حریفان اصلی 
من است. کارم را انجام می دهم و پیش می روم، از الان نمی شود چیز خاصی 

گفت. وزنه ام را می زنم و به گرفتــن بهترین مدال و بهترین نتیجه 
امیدوار هستم.

  همه بــه گرفتن ســهمیه پاریس 
امیدوارند، ولی شما از قطعی شدن 

این سهمیه مطمئن هستید. در 
این مدت چه اتفاقی باید بیفتد 
تا طلای جهان به طلای المپیک 

تبدیل شود؟
سهمیه تقریبا برای من قطعی شده است. در این یک 
ســال باید وزنم را بالاتر بیاورم و رکوردهای بهتری 

بزنم تا به طلای المپیک برسم، همین.

فکر نمی کردم                               بگیرمفکر نمی کردم                               بگیرمطلاطلا
مصطفی جوادی برای گرفتن طلای مسابقات وزنه برداری قهرمانی جهان و سهمیه المپیک 

پاریس 10کیلو بیشتر از رکورد مسابقه ای و 3کیلو بیشتر از رکورد شخصی اش وزنه زد

بهترمیشوم
ســال پیش اوت کردم و 2ســال پیش 

دوم شدم. هر دو ســال در دسته 81کیلوگرم 

بودم. اول امســال از مسابقات آســیایی به دسته 

89کیلوگرم آمدم. 6-5ماه است که در این وزن هستم. 

دلیل اصلی افزایش رکوردهایم، همین آمدن به یک 

وزن بالاتر است و کم کم دارم بهتر می شوم. هم وزنم 

دارد به حد نصاب می رسد و هم دارم در این 

وزن جا می افتم. البتــه هنوز کار دارم 

و باید شرایطم بهتر شود.


